
Andelsforeningen ved Toften

Referat for bestyrelsesmøde tirsdag den 6.6.23

1. Velkomst ved formand Peter Overgaard
- Status fjernvarme
Det er bekræftet, at der påbegyndes med fjernvarme installation for 
Elmevænget i 1. etape, foråret 2024
- Status vedr. vejen
Der er modtaget et skriftligt svar fra kommunen på formandens 
henvendelse. Alle forslag bliver afvist. 
Det er besluttet at bestyrelsen laver et skriftligt modsvar.
- Eftersyn af gasfyr
Vores gasfyr bliver efterset den 13. og 14. juni, startende i enden med 
bolig nr. 6 og 13. Er du ikke hjemme, kan der afleveres en nøgle hos 
Trine i nr. 11. 
- Arbejdsweekend
Selvom der til generalforsamlingen blev besluttet at have en decideret  
arbejdsweekend i august, hvor der primært skulle males, er malingen nu
købt og man kan male hvornår det passer hvert enkelt hus bedst.
Malingen er nu vandbaseret, men kan male over det nuværende 
oliebaserede maling.
Vi holder fast ved arbejdsweekenden i uge 34 den 26. og 27. august.  
Her hjælpes vi ad med forefaldende arbejde, maling og eventuel fælles 
hygge.   

2. Godkendelse af sidste mødereferat

3. Næste møde er mandag den 25.09.23 kl. 19 hos formanden.

4. Eventuelt
- I forbindelse med indkøb af maling, er der indgået en aftale med 
Flügger Blangstedgård, der giver alle 15% rabat til privat køb som 
andelshaver.
- Bestyrelsen vil ved næste møde gennemgå foreningens husorden, så 
denne bliver opdateret og eksplicit.
- Nr. 2 har på grund af gener med at billister skærer hjørnet ved deres 
grund, skrevet til Ambo (dem der står for lejlighederne) der har lovet at 
udsende denne henstilling til lejerne.
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